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ZAPISNIK 
 

s 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 23. 

srpnja 2020. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 
 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik 

Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, 

pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik 

Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i 

zaštitu okoliša,  Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom 

imovinom, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za financije, Nataša Simonelli, 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju,  Božo Jelovac, voditelj Odsjeka 

za stručne poslove Gradskih tijela, Milan Laković direktor TD „Usluga Poreč“ d.o.o., Divna 

Radola, ravnateljica DV „Radost“ Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica DV „Paperino“ 

Poreč-Parenzo,  Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Sanjica Sara Radetić, 

ravnateljica Umjetničke škole Poreč Ajna Temimović, viši savjetnik za odnose s javnošću i 

protokol u Upravnom odjelu za opću upravu i gospodarstvo. 

 

Sjednicom je predsjedavala Gordana Šušljik predsjednica Gradskog vijeća Grada 

Poreča – Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 

_._ 
 

 Potpredsjednica Gradskog vijeća Gordana Šušljik otvorila je sjednicu i izvijestila 

nazočne da se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravila je Gradonačelnika i njegove 

zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne.  

 Naglasila je da je sjednica sazvana sukladno odredbama Odluke o nužnim mjerama 

ograničavanja društvenih okupljanja, rada u trgovini, uslužnih djelatnosti i održavanja 

sportskih i kulturnih događanja za vrijeme trajanja  proglašene epidemije bolesti COVID-19 

(„Narodne novine“ broj 51/20, 54/20, 55/20, 56/20, 59/20, 63/20 i 67/20) i Preporuka 

Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo za sprječavanje zaraze bolešću COVID-19 tijekom 

održavanja javnih događanja i okupljanja od 27.5.2020. godine, te drugih važećih odluka i 

preporuka u vrijeme održavanja sjednice. 
 Javnost sjednice osigurana je svim ostalim propisanim i raspoloživim sredstvima, kao 

što je prijenos u živo na internetskim stranicama i davanjem naknadnih priopćenja.  

 Nakon toga je predložila prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 
 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 

12 od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Gordana Šušljik, 2. Zoran Zulijani, 3. Eugen Stanissa, 4. Azeglio Picco 5. Dean 

Pauletić, 6. Dejvid Lakošeljac 7. Zoran Rabar 8. Maurizio Zennaro, 9. Slavko Fornažar 

10. Goran Gašparac, 11. Emanuel Rudan i 12. Idris Sulejmani. 

https://www.hzjz.hr/wp-content/uploads/2020/03/Javna_okupljanja_i_dogadjanja.pdf
https://www.hzjz.hr/wp-content/uploads/2020/03/Javna_okupljanja_i_dogadjanja.pdf
https://www.hzjz.hr/wp-content/uploads/2020/03/Javna_okupljanja_i_dogadjanja.pdf
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 Odsutni su vijećnici:  1. Adriano Jakus, 2. Kristijan Žužić, 3. Dolores Ghersinich, 

4. Mario Ritoša i 5. Dražen Prgić. 

 

Nakon utvrđivanja kvoruma, potpredsjednica Vijeća je predložila da se prijeđe na 

utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvala je vijećnike da iznesu 

eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje 

bez rasprave.  
 Budući da se nitko nije javio za riječ, stavila je na glasanje dostavljeni prijedlog 

dnevnog reda, nakon čega je konstatirala da je isti jednoglasno prihvaćen (12 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova,), slijedom čega je za rad sjednice utvrđen 

sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 
 

1. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

2. Izvješće o radu i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za 2019. godinu 
3. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2019. godinu 
4. Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića „Radost“ Poreč za 2019. 

godinu 
5. Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića-Scuola dell´ infanzia 

„Paperino“ Poreč-Parenzo za 2019. godinu 

6. Odluka  o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad Dječjim vrtićem – Scuola 

dell' infanzia „Paperino“ na Grad Poreč-Parenzo 

7. Izvješće o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara na pomorskom dobru za 

2019. godinu 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj bodljikastog crnog 

ježinca i ostalih bodljikaša na području Grada Poreča-Parenzo 
9. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu obavljanje gospodarske djelatnosti – akvagan na dijelu k.č. 2749, 2746 i 

2748, sve k.o. Poreč 

10. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na k.č. 350/1 k.o. Dračevac 
11. Odluka o odgodi i oslobađanju od plaćanja dijela zakupnine za poslovne 

prostore u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, kao mjera za poticanje 

gospodarstva Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu  
12. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o oslobođenju od plaćanja poreza na 

korištenje javnih površina 

13. Odluka o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti prijevoza robe i osoba 

u pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo 
14. Odluka o urbanoj opremi starogradske jezgre Grada Poreča-Parenzo 
15. Odluka o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i 

djelatnosti jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u 

vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

 

 

TOČKA 1. 
Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 
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 1. Goran Gašparac iznio  je sljedeće pitanje i inicijative: 

 Pitanje: 
 „ Pitanje upućujem gradonačelniku Lorisu Peršuriću. Prema Zakonu o sustavu 

strateškog planiranja i upravljanja razvojem Republike Hrvatske, JLS dužne su donijeti plan 

razvoja šest mjeseci prije isteka važenja istog (kod nas je to 31.12.2020. godine) u ovom 

slučaju Strategije gospodarskog razvoja Grada Poreča-Parenzo. 
 Moje pitanje glasi: 
 a) kako idu pripreme? 
 b) tko će biti izrađivač? 

 Pitanje postavljam iz formalnih i suštinskih razloga, jer sam svojevremeno u ime SDP-

a Poreč u mojoj diskusiji na tu temu po jednoj od točaka dnevnog reda na GV-u predložio 

jedan drugačiji pristup nego je to do sada bio običaj, ali taj prijedlog nije bio prihvaćen.” 
 

 Inicijative: 
 1. „ Inicijativu iznosim u ime našeg sugrađanina gospodina Janko Martina, a odnosi 

se na proglašenje nove gradske ulice pod nazivom „ Turistički prolaz”. Rekao je da je jednu 

takvu inicijativu već uputio gradonačelniku Lorisu Peršuriću, Upravnom odjelu za komunalni 

sustav i prostorno planiranje, gradskim mjesnim odborima i Komisiji za imenovanje ulica i 

trgova. 
 Obrazloženje glasi: „ U prilogu vam dostavljam novinski članak kojim se obavještava 

javnost da su ispunjeni svi uvjeti za početak radova na obnovi kamenog mosta kod 

peterokutne kule u Poreču. Naime, ističe se da je izrađen projekt i da su osigurana potrebna 

sredstva. Kako radovi nisu pokrenuti predlažem da se dopuni postojeći projekt i to na način 

da se od južne kule kod Narodnog trga, uz gradske bedeme preko mosta i Dekumanove ulice 

uz gradske bedeme do kule na Peškeri i Eufrazijeve ulice i obale A. Šonje proglasi nova 

gradska ulica pod nazivom „ TURISTIČKI PROLAZ”. 

 U prilogu inicijative dostavljen je novinski članak, skica predložene ulice, crtež i 

makete u kamenu koje se mogu pogledati u klubu umirovljenika „Galija”. 
  
 (Napomena: Inicijativa je upućena Upravnom odjelu za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, 

dopisom KLASA: 011-01/20-01/74, URBROJ: 2167/01-07-20-1) 
 

 2. Druga inicijativa vezana je za našu jučerašnju press konferenciju koju ste imali 

prilike pročitati u današnjim novinama, a upućujem je gradonačelniku Lorisu Peršuriću i 

predsjedniku Vijeća Adrianu Jakusu. 
 Inicijativom se predlaže sazivanje tematske sjednice Gradskog vijeća na temu Zakona 

o neprocijenjenom građevinskom zemljištu koji je stupio na snagu 02.05.2020. godine- 

 Obrazloženje glasi: u jeku „korona“ krize 2.5.2020. stupio je na snagu novi zakon o 

neprocijenjenom građevinskom zemljištu, kojim se rješavaju pitanja tzv. „turističkog 

zemljišta“, odnosno zemljišta koje nije ušlo u elaborate o procijeni turističkih poduzeća u 

procesu privatizacije istih. Grad Poreč-Parenzo ima na osnovu ovog zakona priliku da se 

upiše na svo tzv. „društveno zemljište“ kao vlasnik. Naime to „društveno zemljište“ (a tu 

spada i „turističko zemljište“) do sada nije dobilo vlasničkog titulara jer se je na sve načine 

pokušavalo da se to zemljište privatizira a ne da ostane vlasništvo Grada Poreča, dakle svih 

građana našega grada, i sadašnjih i budućih generacija.  
 Ako Grad Poreč ne poduzme sve moguće mjere da se sam upiše na navedeno 

„društveno“ i „turističko“ zemljište ono će postati privatno vlasništvo a negativne posljedice 

toga će za sve građane biti trajne i nepromjenjive. O tome, dakle, ovisi da li će naš grad ostati 
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bogat grad ili će postati grad očerupan sa svih stranama raznim interesima sad 

privatizacijom obala, pineta, cijelih turističkih zona, infrastrukture i sl. 
 Obzirom na navedeno, predlažem da se u što kraćem roku sazove tematska sjednica 

Gradskog vijeća na kojoj bi se raspravilo o toj aktualnoj tematici, te se dali precizno zadaci 

gradskim službama u postupanju u tim postupcima.“ 
 
 (Napomena: Inicijativa je upućena Gradonačelniku i Upravnom odjelu za upravljanje 

gradskom imovinom, dopisom KLASA: 011-01/20-01/75, URBROJ: 2167/01-07-20-1) 
 

 Gradonačelnik Loris Paršurić, odgovarajući na prvo pitanje rekao je da će se izrada  

strategije gospodarskog razvoja za naredno razdoblje odvijati na isti način kao što se radilo i 

do sada, naglasivši da je ista preduvjet za kandidaturu Grada na buduće natječaje raznih 

fondova. Osvrnuvši se na komentar vijećnika Gašparca, potvrdio je da je prilikom donošenja 

postojeće strategije dio primjedaba i prijedloga bio uvažen dok veći dio nije, naglasivši kako 

Grad ima trenutno 50-tak euprojekata u opticaju, te se nastavlja s kandidiranjem što većeg 

broja projekata za koje postoji pripremljena prateća tehnička i druga dokumentacija, kako bi 

se Grad odmah po raspisivanju natječaja mogao na iste prijaviti. 
 Činjenica je da je izrada nove strategije u samom začetku, a razlog kašnjenja je ova 

neočekivana situacija s koronavirusom, ali će se raditi na tome da do realizacije dođe u 

primjerenim vremenskim rokovima u što će, između ostalih, biti uključeni vijećnici i Gradsko 

vijeće, na isti način kao što je bilo i kod izrade strategije koja je još uvijek na snazi . 
 Rekao je da mu je ova hvale vrijedna inicijativa gospodina Martina Janka dobro 

poznata, te da je spomenuta maketa izložena u njegovom uredu. Naglasio je kako ima dosta 

takvih i sličnih inicijativa, a budući da se formiraju nova naselja, time se ukazuje i potreba za 

formiranjem novih ulica i određivanjem njihovih naziva. Koliko mu je poznato već je održano 

nekoliko sastanaka komisije za imenovanje ulica i trgova, a konačne odluke donijeti će se na 

ovom Gradskom vijeću. 

 Vezano za treću inicijativu i održanu konferenciju za medije SDP-a Poreč na temu 

novog zakona o neprocijenjenom građevinskom zemljištu, izrazio je zadovoljstvo s 

iznesenom konstatacijom da je Poreč u hrvatskim okvirima unatoč svemu bogat i prostorno 

planski dobro uređen grad, ocijenivši to potvrdom dosadašnjeg njegovog rada kao i rada 

gradske uprave. Naglasio je da je, na poziv medija, i on dao svoj osvrt koji će biti objavljen i 

moći će se pročitati u tisku. Složio je da su neke stvari loše postavljene, naglasivši da su istE 

postavljene upravo 90-tih godina, pa je predložio da se o svemu izradi jedno pisano očitovanje 

o tim tada donesenim odlukama. Napomenuo je da je predmetni zakon donesen početkom 

godine, te da  IDS nikad nije bio za takav zakon o čemu se očitovao i preko svojih saborskih 

zastupnika. Podsjetio je kako je u više navrata, prilikom donašanja određenih važnih odluka 

za državu, Grad  i  županiju, inzistirao da se zajedničkim nastupom svih zastupnika iz Istre 

pokuša ići s prijedlozima prema Vladi, čime bi se možda bila dobila drugačija situacija. 

Međutim, koliko je poznato nikad se tako nešto nije konkretno realiziralo. Činjenica je da se 

osobno u više navrata zalagao, zajedno sa stručnim službama Grada, da se putem saborskih 

zastupnika ukaže na neke loše odredbe zakona i inicirane su razne promjene putem 

amandmana. Na žalost neki važni prijedlozi nisu prošli što smatra da nije dobro, kako za sam 

Grad Poreč, tako i za državu u cjelini.  

 Ponovno se osvrnuo  na današnju presicu SDP-a Poreč naglasivši kako je tijekom iste 

iznijeto niz netočnih informacija, možda nenamjernih, ali u svakom slučaju smatra da nije 

dobro strašiti javnost s nekim netočnim konstatacijama, ponovivši da je svoje očitovanje 

poslao svim medijima koji su to od njega tražili, tako da će isto biti moguće pročitati u tisku. 
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 Izrazio je nadu da će nova Vlada možda kroz izvjesno vrijeme nešto promijeniti na 

bolje i da se neće dešavati greške kakve su se desile 90-tih godina, na koje su možda upravo 

pojedinci koji su sudjelovali na presici mogli tada utjecati. 
 

 Goran Gašparac, u očitovanju na odgovore gradonačelnika pozdravio je aktivan rad 

na pripremi dokumentacije za izradu Strategije gospodarskog razvoja za naredno razdoblje, 

pojasnivši kako njegovo pitanje nije bilo upućeno u smislu ikakve kritike već u cilju 

informiranosti o tijeku priprema. 
 Vezano za inicijativu gospodina Janko Martina rekao je da je inicijativu iznio na 

njegovu zamolbu. Gospodin Martin je dugogodišnji žitelj njegovog mjesnog odbora, žive u 

istom naselju i otac je njegovog školskog prijatelja, tako da je vrlo rado njegov prijedlog 

prezentirao ovom Gradskom vijeću. 
 Vezano za drugu inicijativu i održanu press konferenciju na temu neprocijenjenog 

građevinskog zemljišta, isto tako mu intencija nije bila nikakvo prozivanje ni gradonačelnika 

ni aktualne gradske vlasti, već jedan osvrt na cjelokupnu situaciju unazad 30 godina koja je 

regulirana zakonom. Međutim, u sklopu tog zakona radile su se određene radnje koje nisu bile 

ni u skladu sa zakonom kao ni ostalim propisima, ali su prolazile. Primjer toga je cesta u 

Červar Portu koja je u zemljišnim knjigama uknjižena kao vlasništvo Plave lagune, što se 

nikako ne bi smjelo događati, a ostat će u vlasništvu te tvrtke ukoliko Grad Poreč nešto ne 

poduzme u sklopu novog zakona koji otvara određeni prostor za ispravljanje određenih stvari 

ukoliko se reagira na vrijeme. Njihova intencija je bila ponuda suradnje i iniciranje sazivanja 

tematske sjednice Gradskog vijeća na kojoj bi nadležni upravni odjeli, prvenstveno Upravni 

odjel za upravljanje gradskom imovinom, vijećnicima i javnosti prezentirali jednu sliku 

situacije po pitanju neprocijenjenog građevinskog zemljišta na području grada Poreča, da se 

vidi o kojim se parcelama radi i gdje su krizne točke. Ne smije se desiti da Grad ostane 

pasivan i ako ne preuzme aktivnu ulogu u zaštiti javih interesa s ciljem da se uknjiži na svo 

neprocijenjeno zemljište i da vodi sudske postupke za pobijanje nepravilno uknjiženih 

zemljišta na privatne vlasnike a koja bi u suštini bi trebala biti vlasništvo Grada Poreča. 
Rok  je 270 dana i ističe negdje u mjesecu ožujku iduće godine, do kada bi se Grad morao 

dobro pripremiti na zahtjeve velikih turističkih poduzeća koji će sigurno maksimalno štititi 

svoje interese i sigurno već uveliko rade po tom pitanju. 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasio je da Gradske službe poduzimaju sve 

potrebne radnje po tom pitanju, a sve u cilju zaštite svog vlasništva a time interesa svih 

građana Grada Poreča. Sam novi zakon o neprocijenjenom građevinskom zemljištu je prilično 

loš i dobro bi bilo da se, u ovako centraliziranoj državi, prilikom izmjena postojećih i 

donošenja novih ovako važnih zakona, zajednički krene u neke aktivnosti, jer je upitno koliko 

se može  učiniti jednom kad se zakoni već donesu.  

 

 2. Idris Sulejmani, postavio je sljedeće pitanje: 

 „ Poštovani predsjedniče Gradskog vijeća, gradonačelniče i kolege vijećnici, želio bih 

istaknuti problem našeg sugrađana Aziri Abdula, dugogodišnjeg vlasnika poduzeća Jonny 

Materada  d.o.o. i renomiranog ugostitelja koji svake godine zapošljava 40-tak djelatnika. 

Naime, radi se o postavljenoj rampi koja im predstavlja veliki ekonomski problem te 

sprječava ulaz na posjed koji je u njihovom vlasništvu, te im je zbog rampe značajno smanjen 

protok potencijalnih gostiju i bitno im je smanjena dobit ugostiteljskog objekta od koje živi 

oko 150 članova familije.” 
 U nastavku je pročitao dopis odvjetnika stranke koji je upućen na adresu 

gradonačelnika i Usluge Poreč d.o.o. (dopis je sastavni dio priloga ovog zapisnika). 
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 Zamolio je da se ako je ikako moguće pomogne gospodinu Aziriu u interesu obiju 

strana 
 

 Na pitanje je odgovorio pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino 

Poropat. Iznio kako navedena ulica u naselju Špadići pod pješačkim režimom već dugi niz 

godina i unutar je pješačke zone označene vertikalnom i horizontalnom signalizacijom. 

Unutar te zone dopušteno je prometovanje samo onim vozilima koji imaju posebno odobrenje 

koje se izdaje sukladno zakonu i odlukama ovog Gradskog vijeća. Sukladno važećoj odluci na 

tom je prostoru već duži niz godina dozvoljeno prometovanje samo vlasnicima objekata, 

dostavne i interventne službe i turistički vlakić koji prolazi tom trasom. Činjenica je da se 

dugi niz godina konstantno kršilo propise i vozilima nedopušteno ulazilo u zonu. Zbog 

sigurnosti prometa na cestama zaprimane su prijave policije o brzoj vožnji, naletu vozila na 

pješake, zaprimane su prijave u komunalnom redarstvu, pozivano je interventno vozilo-pauk i 

niz drugih prijava. Iz tih razloga, u cilju sigurnosti građana i pješaka u toj zoni, postavila se 

rampa. Isto tako, na  ovom je Gradskom vijeću donesen je UPU Peškera-Pical-Špadići, na 

temelju kojeg je izrađen građevinsko-prometni projekt sanacije dijela čestice sa izradom 

okretišta i uređajem parkirnih mjesta, na koji je dobivena suglasnost Policijske uprave u Puli. 

Projektom je predviđeno da se na ulazu u pješačku zonu postavi rampni terminal koji 

automatski propušta samo vozila sa odobrenjem putem očitanja registarskih oznaka. Odlukom 

o uređenju prometa na području Grada Poreča ta je zona isto određena kao pješačka na koju je 

isto tako dobivena suglasnost Policijske uprave istarske temeljem Zakona o sigurnosti 

prometa na cestama. Odobrenje za motorna vozila odobrava se temeljem Odluke o uvjetima 

odobravanja ulaska u pješačku zonu. Rampa je bila tamo i prošle godine. Osvrnuvši se na 

navode u pismu odvjetnika stranke, naglasio je kako je jasno da je situacija sa koronom 

utjecala na poslovanje spomenutog objekta i tvrtke, ali je situacija ista i ostalim ugostiteljskim 

objektima na području cijelog grada, države i šire.  

 

 Idris Sulejmani, prihvatio je da odgovor pročelnika, naglasivši mu je namjera bila 

samo zamoliti da se s obzirom na činjenicu da neće biti neke naročite sezone, izađe ljudima u 

susret i omogući postavljanje barem jednog parlafona i dozvoli da odrade tu sezonu. Našalio 

se predloživši da, već kad je rampa bila lanjske godine van funkcije zbog kvara, neka se kvar 

dopusti i ove godine i ostavi rampu podignutu. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, napomenuo je da je obitelj Aziri i prošle i ove godine 

bila kod  njega na razgovoru vezano za navedenu situaciju. Činjenica je da to nije tako 

jednostavno ali svima će se u granicama zakona i mogućnosti izaći u susret vezano za korona 

krizu. Radi se o objektu koji je u međuvremenu realiziran, a radi se i o parkingu vlasnik kojeg 

je isto tako bio na jednom razgovoru, a sa obitelji Aziri je u sudskom sporu. Dok se sve to ne 

riješi teško je rješavati i pomoći nekome u tim teškim trenucima. Uvijek postoje neke 

varijante i mogućnosti, a izaći će se u susret tamo gdje je zakonski moguće. 
 

 3. Maurizio Zennaro, iznio je sljedeće: 
 „Danas neću postaviti nikakvo pitanje, već ću ukazati na povredu Poslovnika. Naime, 

na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća uputio sam pitanje na koje nisam dobio nikakav odgovor, 

a nije mi ni objašnjeno zbog čega nisam dobio nikakav odgovor. Prošlo je 15 dana od kada 

sam uputio vijećničko pitanje a Poslovnik o radu Gradskog vijeća u članku 74. propisuje da  

se odgovor vijećniku mora dostaviti u roku od 15 dana. Žao mi je što nema predsjednika 

Gradskog vijeća jer je on nadležan po tom pitanju. Ne znam zbog čega se vijećnicima ne 

dostavljaju na vrijeme odgovori na vijećnička pitanja? Upravo iz tog razloga danas neću 
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postaviti nikakvo pitanje jer nema nikakvog smisla postavljati pitanja na koja se ne dobivaju 

nikakvi odgovori. Promaklo je i meni a i vama gospodine gradonačelniče, a isto tako nije ni 

protokolirano drugo pitanje koje sam postavio na zadnjoj sjednici Vijeća vezano za  Odluku o 

načinu pružanja javne usluge prikupljanja MKO i BKO, nakon što smo dobili ona dva 

mišljenja Ministarstva zaštite okoliša i energetike, kojim nam signaliziraju na stvari koje smo 

propustili. S obzirom da mi na zadnjoj sjednici nije odgovoreno, molio bih da mi odgovorite 

hoćemo li ići u postupak donošenja nove odluke ili ćemo se i dalje držati one odluke za koju je 

po pitanju zakonitosti Ministarstvo procijenilo da ima određene propuste? 
Ujedno upozoravam da smo na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća verificirali zapisnike sa 31., 

32. i 33. sjednice, ali nedostaje verifikacija zapisnika sa 30. sjednice, pa bih molio 

objašnjenje zbog čega je preskočena?”. 
 

 Predsjedateljica je vezano za zapisnik odgovorila da će u nadležnoj službi biti 

provjereno o čemu se radi. 
 

 Milan Laković, rekao je da je Usluga Poreč dostavila odgovore na vijećnička pitanja. 

Što se tiče Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja MKO i BKO, čeka se   

očitovanje Ministarstva na naše stavove.  
 

 4. Dejvid Lakošeljac, postavio je sljedeće pitanje: 

 „ Pitanje je vezano za komunalno poduzeće Usluga Poreč d.o.o.. S obzirom na 

situaciju koja je prouzrokovana korona virusom, zanima me što će se poduzeti, odnosno kojim 

mjerama će se pomoći svim OPG-ima i obrtnicima koji posluju unutar gradske tržnice Poreč? 

Usluga Poreč je već izdala račune za naplatu druge rate za zakup štanda/klupe, a ti isti 

računi umanjeni su za broj dana kada je tržnica bila zatvorena (15 dana), a datum dospijeća 

tih računa je 31.07.2020. Nakon otvaranja tržnice, poslovalo se minimalno, s obzirom na 

ograničen ulazak broja kupaca s jednog ulaza/izlaza, na umanjeni broj prodajnih mjesta i 

ostalih mjera koje je odredio Stožer civilne zaštite. 
 Kako je Grad Poreč usvojio cijeli paket mjera pomoći za gospodarstvo, zanima me 

kada će se pronaći odgovarajuće mjere za sve kategorije poduzetnika koje posluju unutar 

gradske tržnice? 
 Moje je pitanje u ime svih prodavača (OPG-a i obrtnika), hoće li se, s obzirom da se 

dospjela zakupnina mora platiti do kraja ovog mjeseca, druga rata smanjiti, odgoditi, otpisati 

ili oprostiti? 

 Isto tako me zanima što je s ukupnim iznosom zakupnine za ovu godinu?” 
 

 Milan Laković, odgovorio je da su, sukladno zaključcima Nadzornog odbora Usluge 

Poreč, za sve dane kada je tržnica bila zatvorena, umanjeni iznosi za poslovne prostore kao i 

za korisnike stolova, klupice i štandova na tržnici. Usluga postupa sukladno odlukama i 

mjerama Grada Poreča kao većinskog vlasnika, te iste mjere koje vrijede za gradske poslovne 

prostore, vrijede i za korisnike prostora na gradskoj tržnici, uzimajući u obzir specifičnost 

mjera koje su u to vrijeme bile naređene. O svemu će korisnici biti na vrijeme obaviješteni. 
 

 

TOČKA 2. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za 2019. godinu 

 

 Izvješće o radu i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za 2019. godinu 

prezentirala je ravnateljica škole Sanjica Sara Radetić. 
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Predsjedateljica je otvorila raspravu po prezentiranom Izvješću. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Umjetničke škole Poreč za 2019. 

godinu 
 

 (Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 3. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće  

Gradske knjižnice Poreč za 2019. godinu 

 

 Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2019. godinu, 

prezentirala je ravnateljica Irides Zović.  

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Gradske knjižnice Poreč za 2019. godinu 
 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 4. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića „Radost“ Poreč za 2019. godinu 
  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića „Radost“ Poreč za 2019. godinu, 

prezentirala je ravnateljica Divna Radola.  

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
 

O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

Dječjeg vrtića „Radost“ Poreč za 2019. godinu  
 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
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TOČKA 5. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2019. godinu 
 

 Izvješće o radu i financijsko izvješće  Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2019. godinu, prezentirala je ravnateljica Nataša Musizza. 

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića –Dječjeg vrtića – Scuola 

dell'infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo za 2019. godinu 
  

(Odluka je priložena  zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 6.  

Odluka  o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad Dječjim vrtićem – Scuola dell' 

infanzia „Paperino“ na Grad Poreč-Parenzo 

 

 Odluku  o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad Dječjim vrtićem – Scuola dell' 

infanzia „Paperino“ na Grad Poreč-Parenzo, prezentirala je pročelnica Vesna Kordić, u 

skladu s predloženim tekstom. 
 Tijekom obrazlaganja predložene Odluke naglasila je da se ,na temelju dogovora 

postignutog na sastanku održanom 31.1.2020. godine, Grad Poreč obratio Općini Vrsar s 

prijedlogom da se na Grad Poreč prenesu osnivačka prava Općine Vrsar nad Dječjim vrtićem-

Scuola dell' infanzia „Paperino“zbog nepostojanja interesa, koje traje već par godina, za 

upisom djece pripadnika talijanske nacionalne manjine s područja Općine Vrsar u područni 

odjel ovog Dječjeg vrtića u Vrsaru. Iz istog razloga Općina Vrsar i Općina Funtana prestale su 

od 2016. godine sufinancirati rad Dječjeg vrtića, a njihov udio u sufinanciranju preuzeli su 

Grad Poreč i Općina Tar-Vabriga. Osim toga, u tijeku je i kolektivno pregovaranje sa 

Sindikatom Istre i Kvarnera radi zaključivanja Kolektivnog ugovora za zaposlene u Dječjem 

vrtiću. Ugovor se zaključuje između osnivača Dječjeg vrtića i sindikata, te su pregovori 

zastali  dok se ne riješi prijenos osnivačkih prava na Grad Poreč.  

Na temelju prijedloga Grada Poreča, Općinsko vijeće Općine Vrsar na sjednici održanoj 

18.3.2020. godine donijelo  je Odluku o prijenosu svojih osnivačkih prava nad Dječjim 

vrtićem na Grad Poreč-Parenzo. Tom Odlukom određeno je da će se međusobni odnosi, prava 

i obveze između Općine Vrsar i Grada Poreča, urediti ugovorom o prijenosu osnivačkih prava 

s Općine Vrsar na Grad Poreč, te se ovlašćuje načelnika Općine Vrsar da potpiše ugovor. 

Sastavni dio Odluke o prijenosu osnivačkih prava je prijedlog Ugovora o prijenosu osnivačkih 

prava nad Dječjim vrtićem na Grad Poreč-Parenzo, kojim se određuje da se osnivačka prava 

prenose bez naknade, da Grad Poreč prihvaća prijenos osnivačkih prava, da preuzima sva 

prava i obveze koja proizlaze iz osnivačkih prava, da Općina Vrsar dozvoljava Gradu Poreču 

upis stjecanja osnivačkih prava i svojstva osnivača u registar ustanova kod nadležnog suda, 

ugovara se da će se u slučaju interesa za otvaranjem vrtićke skupine za djecu pripadnika 
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talijanske nacionalne manjine u Vrsaru, a nakon sklapanja Ugovora, organizirati otvaranje i 

rad vrtićke skupine u prostorijama Dječjeg vrtića „Tići“ u Vrsaru, kao što je to bilo 

organizirano i ranijih godina. 
 Slijedom svega navedenoga predlaže se donošenje Odluke o prihvaćanju prijenosa 

osnivačkih prava u predloženom tekstu koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu 
sjednicu. 

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje prijedlog Odluke, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 12 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
 

O D L U K U  
o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad Dječjim vrtićem – Scuola dell' infanzia 

„Paperino“ na Grad Poreč-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 7.  
Izvješće o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara na pomorskom dobru 

za 2019. godinu 

 

 Izvješće o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara na pomorskom dobru, 

prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović, u skladu s materijalom koji je priložen i čini 

sastavni dio ovog Zapisnika. 

 Predmetnim Izvješćem prikazano je plaćanje naknade za koncesije na pomorskom 

dobru na području Grada Poreča-Parenzo u 2019. godini, poduzete radnje vezane za nadzor 

rada koncesionara, pokrenute mjere prisilne naplate naknade za koncesiju i druge novčane 

obveze po osnovi nalaza/rješenja inspekcijskih i drugih službi, podaci o raskinutim ugovorima 

o koncesiji i onih koji su u procesu raskida, provedba podugovora i ugovora o potkoncesiji te 

ostali bitni podatci o provedbi ugovora o koncesiji. 

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je stavila na 

glasanje Odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara  

na pomorskom dobru za 2019. godinu 
 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKE 8. i 9.  
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj bodljikastog crnog ježinca i ostalih 

bodljikaša na području Grada Poreča-Parenzo 
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i 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

obavljanje gospodarske djelatnosti – akvagan na dijelu k.č. 2749, 2746 i 2748, sve k.o. 

Poreč 
 

 Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj bodljikastog crnog ježinca i ostalih 

bodljikaša na području Grada Poreča-Parenzo i Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o davanju 

koncesije na pomorskom dobru u svrhu obavljanje gospodarske djelatnosti – akvagan na 

dijelu k.č. 2749, 2746 i 2748, sve k.o. Poreč prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović, u 

skladu s materijalom koji je priložen i čini sastavni dio ovog Zapisnika. 
 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedateljica je 

pojedinačno stavila na glasanje predložene odluke, nakon čega je konstatirala da je Gradsko 

vijeće jednoglasno, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, 

donijelo  
 

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morskih površina za uzgoj bodljikastog crnog ježinca i ostalih bodljikaša na 

području Grada Poreča-Parenzo 
i  

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu obavljanje 

gospodarske djelatnosti – akvagan na dijelu k.č. 2749, 2746 i 2748, sve k.o. Poreč 
 

(Odluke su priložene zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 

TOČKA 10. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na k.č. 350/1 k.o. Dračevac 

 

 Odluku o  ukidanju svojstva javnog dobra na k.č. 350/1 k.o. Dračevac, prezentirao je 

pročelnik Đulijano Petrović, u skladu s predloženim tekstom.  
 Tijekom obrazlaganja predložene odluke iznio je da je ranijom Odlukom Gradskog 

vijeća Grada Poreča-Parenzo ukinuto svojstvo javnog dobra u općoj uporabi na dijelu 

navedene katastarske čestice. Parcelacijski elaborat  nije mogao biti proveden u zemljišno-

knjižnom odjelu Općinskog suda iz razloga što je prilikom ukidanja svojstva javnog dobra na 

dijelu katastarske čestice te upisa prava vlasništva na istom dijelu u korist Grada Poreča, bilo 

potrebno ishodovati Uvjerenje o statusu katastarske čestice koje je utvrdilo je da ista 

djelomično unutar granica građevinskog područja, što predstavlja prepreku za provedbu ranije 

Odluke. Slijedom navedenoga pristupilo se izradi drugog parcelacijskog elaborata kojim je 

temeljem kojeg će se  za česticu moći pribaviti odgovarajuće uvjerenje o statusu nekretnine i 

uvjerenje o položaju, te uz odluku Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, ukinuti svojstvo 

javnog dobra, uz istodobni upis prava vlasništva u korist Grada Poreča-Parenzo, pa se 

slijedom navedenog Gradskom vijeću predlaže donošenje Odluke o ukidanju svojstva javnog 

dobra u općoj uporabi na predmetnoj nekretnini. 
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Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predloženu je Odluku 

stavila na glasovanje, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 12 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  
o ukidanju svojstva javnog dobra na k.č. 350/1 k.o. Dračevac 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

-.- 
Potpredsjednica Vijeća odredila je pauzu  u trajanju od 10 minuta. 

-.- 

 

 

TOČKA 11.  
Odluka o odgodi i oslobađanju od plaćanja dijela zakupnine za poslovne prostore u 

vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, kao mjera za poticanje gospodarstva Grada Poreča-

Parenzo za 2020. godinu  
 

 Potpredsjednica Vijeća izvijestila je da je vijećnik Goran Gašparac predao amandman 

na prijedlog Odluke o odgodi i oslobađanju od plaćanja dijela zakupnine za poslovne prostore 

u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo kao mjera za poticanje gospodarstva Grada Poreča-

Parenzo za 2020. godinu, koji je vijećnicima podijeljen na klupe, a o istom će se očitovati 

Gradonačelnik, nakon uvodnog obrazloženja pročelnika Upravnog odjela za upravljanje 

gradskom imovinom. 

 

Amandman vijećnika Gorana Gašparca glasi: 

„ Grupa porečkih malih poduzetnika obratila mi se sa zamolbom da u njihovo ime 

predložim izmjenu Odluke o odgodi i oslobađanju od plaćanja dijela zakupnine za poslovne 

prostore u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo kao mjera za poticanje gospodarstva Grada 

Poreča-Parenzo za 2020. godinu.  

Slijedom toga ovim amandmanom predlažem da se članak 1. Odluke promijeni na 

način da se: 

 - u stavku 1. riječ „odgoda“ zamijeni riječju „oslobađanje“ 

 - u stavku 1. brojka „50%“ zamijeni brojkom „70%“ 

 - da se stavak 2. i stavak 3. brišu. 

te da time članak 1. Odluke glasi: 

„ Ovom se Odlukom propisuje oslobađanje plaćanja 70% iznosa zakupnine za mjesec 

svibanj, lipanj, srpanj, kolovoz, rujan, listopad, studeni i prosinac 2020. godine za poslovne 

prostore u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, kao mjera za poticanje gospodarstva Grada 

Poreča-Parenzo“ 

Obrazloženje: 

Mali poduzetnici predlažu da se oslobode plaćanja najamnine 70% jer prema 

dosadašnjim podacima iz svojeg poslovanja očekuju otprilike 70%-tni pad prometa, a 

rezultati poslovanja će biti uglavnom negativni“.   
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 Pročelnik Đulijano Petrović je tijekom obrazlaganja predložene Odluke iznio da se u 

narednom razdoblju, uslijed epidemije korona virusa, koja je kao posebna okolnost utvrđena 

na nacionalnoj i globalnoj razini, očekuje manji broj ostvarenih noćenja i smanjena 

gospodarska aktivnost na području Grada Poreča-Parenzo. U cilju olakšanja poslovanja 

poduzetnika, kao mjera pomoći predlaže se odgoda naplate 50% iznosa zakupnine za 

razdoblje od svibnja do kraja 2020. godine za 12 mjeseci. Uzevši u obzir broj ostvarenih 

noćenja na području Grada Poreča-Parenzo kao realni pokazatelj uspješnosti turističke sezone, 

predlaže se oslobođenje od plaćanja dijela odgođene zakupnine u postotku jednakom padu 

broja noćenja u odnosu na prosjek broja noćenja u prethodne 3 godine. Za ostvarenje ove 

mjere nije potrebno podnositi posebne zahtjeve kao ni zaključivati dodatke ugovoru, već će se 

isto provoditi direktnom provedbom Odluke za što će biti zadužen Upravni odjel za financije. 
  

O podnesenom amandmanu očitovao se Gradonačelnik Loris Peršurić. Nadovezavši 

se na obrazloženje koje iznio pročelnik Petrović, mišljenja je da se amandman u tom obliku 

ne može prihvatiti. Naime i sama odluka govori o sagledavanju realnih pokazatelja 

uspješnosti turističke sezone koja je u tijeku, temeljem kojih će se određivati postotak 

oslobađanja plaćanja zakupnine, pa će se o tome razgovarati kad prođe sezona i kad ti 

pokazatelji budu poznati. Vodit će se briga o tome da se privatni sektor ne optereti, a da se ne 

dovede u pitanje ni poslovanje Grada i gradskih ustanova. Podsjetio je da je Poreč, 

maksimalno što je mogao učiniti u ovako specifičnoj situaciji, u ožujku ove godine izglasao 

set od ukupno devet mjera kojima se želi pomoći lokalnom gospodarstvu. Naravno da ima još 

prostora za djelovanje, ukoliko se situacija pokaže još lošijom nego što je sada. Smatra da u 

ovako neodređenoj situaciji ne bi bilo odgovorno ikakvo prejudiciranje nekakvog konačnog 

rješenja ni odluke po tom pitanju. Naglasio je da je na današnji dan na području Poreča 

evidentirano oko 18 000 gostiju, čime se približavamo postotku od oko 60%, a dobra je i 

najnovija informacija da je Njemačka u ovoj situaciji stavila Istru na tzv. „zelenu listu“ kao 

regiju za odmor, a time i Hrvatsku kao zemlju prihvatljivu za putovanja. To je vrlo bitan 

podatak budući da su nam gosti sa njemačkog a zatim i slovačkog područja vrlo važni, pa 

sudeći po tome postoji nada u donekle uspješnu turističku sezonu. Napomenuo je da je 

nadležni upravni odjel prije ove korona krize pristupio izradi jednog pravilnika kojim bi se 

bolje uredilo korištenje gradskih poslovnih prostora u pogledu dužeg poslovanja i otvorenosti 

uz određene dodatne pogodnosti, a sve u cilju produljenja turističke sezone. U ovakvoj 

epidemiološkoj situaciji moralo se stati s time i krenuti u donošenje niza mjera kako bi se 

olakšalo poslovanje pogođenim gospodarstvenicima. S obzirom na sve navedeno, vjeruje da 

će se vijećnici složiti s time da podneseni amandman u takvom obliku nije moguće u ovom 

trenutku prihvatiti. Složio se da je u dogledno vrijeme potrebno razgovarati o daljnjim 

mjerama rasterećenja, što će biti obuhvaćeno rebalansom proračuna koji je u pripremnoj fazi. 
 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 
 

Goran Gašparac kao podnositelj amandmana zatražio je mogućnost očitovanja. 

Podsjetio kako je u više navrata na ovom Gradskom vijeću podnosio amandmane na razne 

odluke vezano za olakšavanje poslovanja malih poduzetnika kroz smanjenje zakupnina, 

poreza i drugih davanja, ali bez naročitog uspjeha. Današnji amandman podnio je na zahtjev 

grupe malih poduzetnika koji naglašavaju da im je prihod u ovoj korona krizi na cca 30% u 

odnosu na lani, a očekuju da će se na toj razini zadržati i tijekom turističke sezone. Zato 

predlažu da im se u tom omjeru odredi oslobađanje od zakupnina, te očekuju od Grada da im 

pomogne. Predloženu mjeru smatrao bi prihvatljivom kad bi se radilo o oslobađanju od 

plaćanja zakupnina u predloženom postotku, jer se zapravo radi samo o odgodi i 
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produžavanju roka naplate na sljedeću godinu, kada će poduzetnicima doći na naplatu i 

odgođena i nova obveza, što će značiti novo i veće opterećenje nego što bi bilo u normalnim 

uvjetima poslovanja. Zato smatra da bi gradska vlast morala naći načina za oslobađanje a ne 

odgodu plaćanja zakupnina, pa i po cijenu dodatnog zaduživanja koje će Grad puno lakše 

podnijet od jednog malog poduzetnika koji ovisi o svakodnevnom prometu. Njihova procjena 

je da se od poslovanja očekuje oko 70% pada prometa, tako da očekuju da im se u tom smislu 

pomogne. Naglasio je kako ne može povući amandman s obzirom da su podnositelji zapravo  

mali poduzetnici, tako da ostaje pri istom zatraživši da se o njemu glasuje. 
 

Predsjedateljica je nakon rasprave stavila na glasanje amandman vijećnika Gorana 

Gašparca. Nakon obavljenog glasovanja utvrdila je da je ZA prihvaćanje amandmana 

glasovalo 5 vijećnika, PROTIV prihvaćanja je glasovalo 7 vijećnika, dok SUZDRŽANIH nije 

bilo. Temeljem istog konstatirala da je da amandman nije prihvaćen. 

 

 Predsjedateljica je zatim stavila na glasovanje predloženu je Odluku, nakon čega je 

konstatirala da je Gradsko vijeće, sa 11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM 

glasom, donijelo  

 

O D L U K U  

o odgodi i oslobađanju od plaćanja dijela zakupnine za poslovne prostore u vlasništvu 

Grada Poreča-Parenzo, kao mjera za poticanje gospodarstva Grada Poreča-Parenzo za 

2020. godinu 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

 

TOČKA 12. 
Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o oslobođenju od plaćanja poreza na korištenje 

javnih površina 
 

 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o oslobođenju od plaćanja poreza na 

korištenje javnih površina prezentirao je pročelnik Darko Saftić, u skladu s predloženim 

tekstom  
 Tijekom obrazlaganja predložene odluke iznio je da se uslijed situacije nastale zbog 

epidemije korona virusa, jednu od predloženih mjera predstavlja i oslobađanje plaćanja na 

temelju izdanih Rješenja o porezu na korištenje javnih površina u cijelosti od 01.03.2020. do 

normalizacije poslovanja i obustave svih mjera zabrane za one poduzetnike koji su 

obuhvaćeni mjerama ograničenja rada i ponašanja navedenih u Odluci Županijskog stožera 

civilne zaštite te Odlukom o mjerama ograničavanja društvenih okupljanja, rada u trgovini, 

uslužnih djelatnosti i održavanja sportskih i kulturnih događanja Stožera civilne zaštite RH od 

19.03.2020. S obzirom na uzročno - posljedičnu vezu prekida rada svih ugostiteljskih objekata 

i ostalih djelatnosti na području Grada Poreča-Parenzo koji su ujedno i obveznici plaćanja 

poreza na korištenje javnih površina, predlaže se donošenje ove Odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na korištenje javne površine za vrijeme 

trajanja navedene epidemije, a sve u cilju pomoći poduzetnicima da prebrode poteškoće u 

kojima su se iznenada zatekli.  

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 
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U otvorenoj raspravi vijećnik Maurizio Zennaro podnio je sljedeći amandman na 

prijedlog Odluke: 

„Predlažem da se iz članka 2. prijedloga Odluke izbriše dio rečenice:  „omogućuje se 

proširenje terasa ugostiteljskih objekata u slučajevima gdje je to prostorno moguće i gdje isto 

ne ometa kretanje interventnih službi i građana, na način da se omogući proširenje do najviše 

50% javne površine koju obveznik koristi uz pridržavanje uvjeta i uputa  o razmaku izdanih 

od strane nadležnog Stožera civilne zaštite te Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo“. 

Obrazloženje: 

Prijedlog odluke je nejasan u dijelu koji predviđa proširenje gdje je to prostorno 

moguće. Tko će i po kojim parametrima utvrđivati gdje je to prostorno moguće? Nadalje, 

imamo manje gostiju, a širimo terase koje već sada ispunjavaju protuepidemiološke mjere jer 

u protivnom već sada ne bi mogli poslovati.  

Zbog nedorečenosti odluke moguće je da će doći do nesporazuma sa najmoprimcima, 

a i svi korisnici javnog prostora neće imati iste mogućnosti širenja.“ 

 

Predsjedateljica je odredila pauzu od 5 minuta radi predaje amandmana. 

 

U nastavku sjednice konstatirala je da je vijećnik Slavko Fornažar napustio sjednicu 

tako da je sjednice nastavljena s radom s ukupno 11 vijećnika. 
 

O podnesenom amandmanu očitovao se Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasivši da 

se ostaje pri predloženom tekstu odluke i da se amandman ne prihvaća. Ponovio je da Grad 

želi pomoći svim gospodarstvenicima, naglasivši kako sigurno neće biti lako kontrolirati 

situaciju na javnim površinama, što je i inače bio slučaj u prethodnim sezonama. Predloženom 

se odlukom omogućuje se proširenje terasa ugostiteljskih objekata do najviše 50% samo u 

slučajevima gdje je to prostorno moguće i gdje isto ne ometa kretanje interventnih službi i 

građana. Ugostitelji koji imaju terase na površinama gdje neće biti moguće poštivati te mjere,  

neće biti odobreno proširenje. 
 

U nastavku rasprave vijećnik Maurizio Zennaro je izjavio da ostaje pri svom 

amandmanu.  

  

Predsjedateljica je nakon rasprave stavila na glasanje amandman vijećnika Maurizia 

Zennara. Nakon obavljenog glasovanja utvrdila je da su ZA prihvaćanje amandmana 

glasovala 2 vijećnika, PROTIV prihvaćanja je glasovalo 9 vijećnika, dok SUZDRŽANIH nije 

bilo. Temeljem istog konstatirala da je da amandman nije prihvaćen. 

 Predsjedateljica je zatim stavila na glasovanje predloženu je Odluku, nakon čega je 

konstatirala da je Gradsko vijeće, sa 11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

 

O D L U K U  
o  izmjenama i dopunama Odluke o oslobođenju od plaćanja poreza na korištenje javnih 

površina 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
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TOČKA 13. 

Odluka o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti prijevoza robe i osoba u 

pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo 

 

 Odluku o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti prijevoza robe i osoba u 

pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo, prezentirao je pročelnik Marino 

Poropat, u skladu s predloženim tekstom. 
 Ovom Odlukom utvrđuje se da se obavljanje komunalne djelatnosti prijevoza robe i 

osoba u pješačkim zonama na području Grada Poreča – Parenzo, povjerava trgovačkom 

društvu Usluga Poreč d.o.o., Poreč. Odlukom se isto tako utvrđuje što se podrazumijeva pod 

obavljanjem komunalne djelatnosti prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama, a to je 

dostava i opskrba prodavaonica i ugostiteljskih objekata, prijevoz pokućstva te ostalo za 

potrebe stanara i pravnih osoba sa sjedištem u navedenoj pješačkoj zoni, električnim 

motornim vozilom. 
 Cilj donošenja Odluke je osiguranje trajnog i kvalitetnog obavljanja komunalne 

djelatnosti prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama sa ciljem usklađivanja i usuglašavanja 

sa zakonskim odredbama i Odlukom o komunalnim djelatnostima na području Grada Poreča-

Parenzo. 
 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predloženu je odluku stavila 

na glasovanje, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 11 glasova ZA, 

bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  

o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti prijevoza robe i osoba u pješačkim 

zonama na području Grada Poreča-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena  zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 14.  

Odluka o urbanoj opremi starogradske jezgre Grada Poreča-Parenzo 
 

 Odluku o urbanoj opremi starogradske jezgre Grada Poreča-Parenzo, prezentirao je 

pročelnik Marino Poropat, u skladu s predloženim tekstom.  
 Tijekom obrazlaganja predložene Odluke iznio je da je Gradsko vijeće Grada Poreča - 

Parenzo donijelo je na svojoj sjednici održanoj 19. prosinca 2019. godine Odluku o 

komunalnom redu u Gradu Poreču - Parenzo, Člankom 16. stavak 4. te Odluke propisuju da 

se načela, postupak, uvjeti i druga pitanja održavanja komunalnog reda u svezi postavljanja 

oznaka, uređaja, urbane opreme i signalizacije u centru Grada Poreča uređuju posebnim 

aktom. 
 Temeljem provedenog natječaja, odabranog najboljeg ponuđača i ugovora pristupilo se 

izradi Elaborata urbane opreme starogradske jezgre grada Poreča, na koji je Konzervatorski 

odjel u Puli izdao Suglasnost. 
 Potreba za definiranjem standarda, prvenstveno tendi i natpisa trgovačkih 

ugostiteljskih i uslužnih radnji nametnula se jer trenutno prevladavaju netipizirana i 

međusobno nepovezana i neusklađena rješenja, često veoma upitnih estetskih kvaliteta. Cijela 

je starogradska jezgra zaštićeni spomenik kulture i pojedini elementi urbane opreme, osim što 
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estetski nagrđuju spomenike, zadiru i u samu strukturu spomenika što je apsolutno 

neprihvatljivo. 
 Predloženom Odlukom o urbanoj opremi starogradske jezgre grada Poreča - Parenzo 

utvrđuju se načela, postupak, uvjeti i druga pitanja održavanja komunalnog reda u svezi 

postavljanja oznaka, uređaja, urbane opreme i signalizacije starogradske jezgre grada Poreča-

Parenzo. Elaborat urbane opreme starogradske jezgre grada Poreča izrađen od ABCD d.o.o., 

ulica 8. marta 1, Poreč sastavni je dio  Odluke. 
 Nadzor nad provedbom Odluke provode komunalni redari nadležnog gradskog 

upravnog odjela. 

 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

U otvorenoj raspravi sudjelovali su vijećnici Maurizio Zennaro, Goran Gašarac, Zoran 

Rabar, Idris Sulejmani, te Gradomnačelnik Loris Peršurić i pročelnik Marino Poropat. 
 

Nakon rasprave, predsjedateljica je predloženu je odluku stavila na glasovanje, nakon 

čega je konstatirala da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 11 glasova ZA, bez glasova PROTIV 

i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  
o  urbanoj opremi starogradske jezgre Grada Poreča-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 15. 
Odluka o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i djelatnosti 

jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada Poreča-

Parenzo 

 

 Odluku o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i djelatnosti 

jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada Poreča-

Parenzo, prezentirala je pročelnica Morena Mičetić Fabić, u skladu s predloženim tekstom. 

 Tijekom obrazlaganja predložene odluke iznijela je da su, primjenom važeće Odluke o 

obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i djelatnosti jednostavnih 

ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, vezano uz 

obavljanje djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i djelatnosti jednostavnih 

ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo i koje imaju 

pristup s javno-prometne površine, uočene potrebe za prilagodbom u obavljanju tih djelatnosti 

na području Grada s potrebama lokalne zajednice i u svrhu gospodarskog razvoja, vodeći 

računa o održivom razvoju. Također je potrebno izvršiti usklađenje sa izmjenama i dopunama 

Zakona o trgovini i Zakona o ugostiteljskoj djelatnosti, kao i uskladiti pojmove vezane uz 

novu organizacijsku strukturu gradske uprave. Slijedom svega navedenoga, potrebno je 

donijeti novu Odluku koja će obuhvatiti sve navedene izmjene i dopune važeće Odluke. 
 

Predsjedateljica je otvorila raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predloženu je odluku stavila 

na glasovanje, nakon čega je konstatirala da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 11 glasova ZA, 

bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
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O D L U K U  
o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i djelatnosti jednostavnih 

ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 
 

 (Odluka je priložena  zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

 

_._ 

 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, potpredsjednica Vijeća zahvalila se vijećnicima i 

ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 23,00 sata 
 

 

 

Zapisnik vodila                                                                      Potpredsjednica Gradskog vijeća 
Anita Radešić                                Gordana Šušljik 


